
Text, který jsem přednesl na Veřejném zasedání zastupitelstva dne 10.5.2023
Dobrý den,
určitě jste již všichni slyšeli o sousedské válce v Ludvíkově. Ano, dosáhli jsme již mnohých vítězství,
sousedé již nešrotují obilí ve 3 hodiny ráno jak běžně několikrát týdně dělali, nejezdí v nočních hodinách
bagrem a vynutili jsme si i likvidaci obřího hnojiště, které vytvořili nedaleko našeho plotu hned vedle
potoka. Problémů se sousedy stále není konec. Za plot nám ustájili dva osli. I když se prokázalo, že
několik staveb postavili bez patřičných dokladů, tedy na černo, i to že hrubě porušují územní plán, pořád
svým sousedům, především nám, kteří jsme nejblíže škodí prostřednictvím hýkání oslů. Ruší a poškozují
zdraví nejen nám, ale i našim hostům v našem ubytování v soukromí.
Na základě těchto skutečností bych chtěl zastupitelstvo města požádat o zproštění povinnosti platby
rekreačního poplatku a to na dobu dokud budeme rušeni hýkáním. Tím, že naši hosté jsou rušeni, jsme
nuceni se jim neustále omlouvat a poskytovat slevy z ubytování či jiné benefity. Pokud by zastupitelé
chtěli vyjádřit svou podporu mohli by nám býti vráceny platby rekreačního poplatku zpětně od července
loňského roku, kdy sousedé ustájili osla za plot. Tyto peníze nám nenahradí veškeré ztráty způsobené
sousedy, ale bude to symbolické gesto zastupitelstva, kterým dáte najevo, že hrubiánské způsoby
našich sousedů vám nejsou lhostejné.
Navrhuji hlasování zastupitelstva o tom, zda nám bude odpuštěn a vrácen rekreační poplatek.

Dále navrhuji:
Protože toto vedení města vyjádřilo všeobecnou podporu turistického ruchu jako svou velkou prioritu,
navrhuji, aby město přijalo obecní vyhlášku o regulaci hluku.
Tato závazná vyhláška funguje v mnoha městech s turistickým ruchem a měla by být zavedena i u nás.

Za mou rodinu vám děkuji. Petr Poštolka


